

Christian ZILOCCHI

"I have always been transported by colors, images and sound. After having created the characters of comic-strips "Jaune & Vert" that have been published from 2017 to 2019 during 5 seasons in the "20 Minutes", largest daily newspaper of French-speaking Switzerland, then every Saturdays since January 2020 in "Le Quotidien" in Luxembourg, I felt also the need to create and explore other faces of illustration. A rational side allows me to try to understand today's world. Sensitivity, emotions and feelings bring me images that I am trying to transcribe by breaking the codes. My creative approach is to illustrate worlds where energies, souls, and tangible universes meet."

« Depuis toujours, je suis transporté par les couleurs, les images et le son. Après avoir créé les personnages de comic-strips (BD en 3 cases) "Jaune & Vert" publiés entre 2017 et 2019 dans le 20 Minutes, plus grand quotidien de Suisse romande, et tous les samedis dès janvier 2020 dans Le Quotidien au Luxembourg, j'éprouvais aussi le besoin, d'explorer d'autres facettes de l'illustration. Un côté rationnel me permet d'essayer de comprendre le monde dans lequel nous vivons. La sensibilité, les émotions et le ressenti m'apportent des images que je tente aujourd'hui de retranscrire en brisant les codes. Mon approche créative consiste à illustrer des mondes où les énergies, les âmes, et les univers tangibles se rencontrent. »



Christian Zilocchi



christian@zilocchi.net

Christian Zilocchi
Route du Lac 5
1026 Denges - Switzerland



Art.zilocchi.net



/christianzartist



@chriszartist

Last exhibition
Dernière exposition

- Oct. 2020
Art Gland (CH)